

ពិធីការសម្រាប់ការបើកឡើងវិញនៃអាងហែលទឹកនៅក្នុងទីកន្លែងស្នាក់នៅរួមគ្នា

បច្ចុប្បន្នភាពទី១៖

5/21/2021: ធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពដើម្បីអនុញ្ញាតដល់ទីតាំងដែលនៅខាងក្នុងអគារមានអាងហែលទឹក អាងទឹកក្តៅ ស្នូណា បន្ទប់ចំហាយទឹក បន្ទប់ទឹក បន្ទប់ងូតទឹក

និងបន្ទប់ដាក់សម្ភារៈត្រូវបើកឡើងវិញដោយកំណត់ត្រឹម 50% នៃទីតាំងទាំងមូល។

តម្រូវការលើការសម្អាតត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពដើម្បីស្របទៅនឹងការណែនាំនៃការសម្អាតរបស់ CDC ដែលបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពរួចហើយដែរ។

រាល់ការជួបជុំប្រមូលផ្តុំក្រៅផ្លូវការដែលធ្វើឡើងនៅក្នុងទីតាំងអាងហែលទឹកដែលស្ថិតនៅតាមលំនៅដ្ឋានទូទៅ ត្រូវតែអនុវត្តតាមការណែនាំរបស់ខោនធីសម្រាប់ការជួបជុំប្រមូលផ្តុំក្រៅផ្លូវការ។

អត្រាករណីជំងឺ COVID-19 ការសម្រាកមន្ទីរពេទ្យ និងការស្លាប់នៅតែមានកម្រិតទាប និងថេរដដែល ប៉ុន្តែជំងឺ COVID-19 បន្តបង្ហាញនិរន្តរភាពខ្ពស់ដល់សហគមន៍យើង ហើយតម្រូវឱ្យមនុស្សទាំងអស់អនុវត្តតាមការប្រុងប្រយ័ត្ន និងកែប្រែប្រតិបត្តិការ និងសកម្មភាពនានាដើម្បីកាត់បន្ថយហានិភ័យនៃការរីករាលដាលជំងឺ COVID-19 នេះ។

ដោយសារតែខោនធី Los Angeles ចាត់ចូលទៅក្នុង "ចំណាត់ថ្នាក់លឿង" "Yellow Tier"

នៃបង្គាប់របស់រដ្ឋសម្រាប់ក្របខ័ណ្ឌសេដ្ឋកិច្ចដែលមានសុវត្ថិភាព

ពិធីការនេះត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពដើម្បីដកការរឹតត្បិតសកម្មភាពជាក់លាក់មួយចំនួនក្នុងតំបន់។

ប្រតិបត្តិការតាមអាជីវកម្មអាងហែលទឹកទាំងអស់ត្រូវតែបើកដំណើរការដោយមិនកាត់ប្រុងប្រយ័ត្ន និងប្រកាន់ខ្ជាប់

នូវតម្រូវការនៅក្នុងពិធីការនេះ ដើម្បីកាត់បន្ថយសក្តានុពលនៃការរីករាលដាលជំងឺ COVID-19 នៅក្នុង

ប្រតិបត្តិការអាជីវកម្មរបស់ពួកគេ។ ពិធីការនេះអនុវត្តចំពោះការប្រើប្រាស់អាងហែលទឹកដែលមានទីតាំងស្ថិតនៅតាមផ្ទះល្វែង

ខុសដូចជានិងសមាគមម្ចាស់ផ្ទះ។

អាងហែលទឹកនៅខាងក្រៅដែលស្ថិតនៅតាមលំនៅដ្ឋានទូទៅត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យបើកសម្រាប់ការប្រើប្រាស់ជាប្រចាំដោយតម្រូវឱ្យអ្នក

ប្រើប្រាស់អាងទាំងអស់ត្រូវរក្សាកម្លាំងកាយប្រាំមួយ (៦) ម៉ែត្រមនុស្សដទៃដែលមិនមែនជាសមាជិកនៃគ្រួសាររបស់ពួកគេ។

អាងហែលទឹកនៅក្នុងអគារដែលស្ថិតនៅតាមលំនៅដ្ឋានទូទៅអាចបើកសម្រាប់ការប្រើប្រាស់ជាប្រចាំដែលកំណត់ត្រឹម

50% នៃទីតាំងទាំងមូល ដោយផ្អែកលើផែនការណែនាំរបស់អគារ ឬបទប្បញ្ញត្តិអភិភ័យ។

អាងទឹកក្តៅនៅខាងក្នុងនិងខាងក្រៅអគារ ស្នូណា នៅខាងក្នុងនិងបន្ទប់ចំហាយទឹកអាចបើកឱ្យដំណើរការវិញបាន។

អាងទឹកក្តៅខាងក្នុងនិងខាងក្រៅអគារអាចបើកសម្រាប់ការប្រើប្រាស់ដោយតាមក្រុមគ្រួសារ

ឬក្នុងករណីដែលមានការរក្សាកម្លាំងកាយប្រាំមួយម៉ែត្រអាចត្រូវបានអនុវត្តដោយបុគ្គលដែលមិនមែនជាសមាជិកគ្រួសារ

ឬក៏លើកលែងតែសមាជិកទាំងអស់នៃគ្រួសារបានចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញប្រសិនបើជំងឺ COVID-19 ទាំងអស់គ្នា

ឬគ្មានរោគសញ្ញាទាំងអស់ត្រូវបានចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញ

ហើយគ្មានបុគ្គលណាដែលរស់នៅក្នុងគ្រួសារនោះមានហានិភ័យខ្ពស់ចំពោះការធ្លាក់ខ្លួនឈឺធ្ងន់ដោយសារជំងឺ COVID-19។

បន្ទប់ស្នូណា និងបន្ទប់ចំហាយទឹកត្រូវតែកំណត់ចំនួនត្រឹម 50% នៃទីតាំងទាំងមូល។

បន្ទប់សម្រាកនិងបន្ទប់ដាក់សម្ភារៈអាចបើកប្រើប្រាស់បានដោយកំណត់ចំនួនត្រឹម 50% នៃទីតាំងទាំងមូល។

រាល់ការជួបជុំប្រមូលផ្តុំក្រៅផ្លូវការដែលធ្វើឡើងនៅអាងហែលទឹកដែលស្ថិតនៅតាមលំនៅដ្ឋានទូទៅត្រូវតែធ្វើតាមការណែនាំរបស់ខោនធីស្តីពីការជួបជុំប្រមូលផ្តុំក្រៅផ្លូវការ <http://publichealth.lacounty.gov/media/coronavirus/docs/people/InformalSocialGatherings.pdf>។

នៅក្នុងចំណាត់ថ្នាក់ពណ៌លឿងការជួបជុំប្រមូលផ្តុំក្រៅផ្លូវការត្រូវបានកំណត់ត្រឹម 100 នាក់នៅខាងក្រៅ

ឬសម្រាប់ការជួបជុំក្នុងផ្ទះកំណត់ចំនួនត្រឹម 50% នៃទីតាំងទាំងមូលនៅក្នុងផ្ទះ ឬ 50 នាក់

ដោយត្រូវយកចំនួនមួយណាដែលតិចជាង។ ការពាក់ម៉ាស់ និងការរក្សាកម្លាំងកាយត្រូវតែរក្សាអនុវត្ត

ករណីលើកលែងលះគ្រាន់តែមនុស្សគ្រប់គ្នានៅក្នុងការជួបជុំនោះត្រូវបានគេដឹងថាបានចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញ

ឬមនុស្សទាំងអស់គ្នាសុទ្ធតែបានចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញ លើកលែងតែសមាជិកនៃគ្រួសារតែមួយ

ហើយគ្មានបុគ្គលណាដែលរស់នៅក្នុងគ្រួសារនោះដែលមានហានិភ័យខ្ពស់នៃការធ្លាក់ខ្លួនឈឺធ្ងន់ដោយសារជំងឺ COVID-19។

អ្នកបើកដំណើរការអាងហែលទឹកទាំងអស់ ស្ថិតនៅក្រោមពិធីការនេះ ត្រូវតែអនុវត្តនូវវិធានការណ៍ពាក់ព័ន្ធទាំងអស់ ដែលមានរាយនាមខាងក្រោមនេះ និងត្រូវត្រៀមខ្លួនពន្យល់ពីមូលហេតុនៃវិធានការណ៍ណាមួយដែលមិនត្រូវបាន អនុវត្តដោយមិនមានការពាក់ព័ន្ធ។

នៅក្នុងពិធីការដែលអនុវត្តតាមអត្ថន័យនៃពាក្យ "នៅក្នុងគ្រួសារ" គឺមានន័យថា "មនុស្សដែលរស់នៅ ជាមួយគ្នាក្រោមដំបូល

តែមួយ" ហើយមិនត្រូវរាប់បញ្ចូលទាំងស្ថានភាពរស់នៅក្រុមរួមស្នាក់នៅ ដូចជាអន្តេវាសិកដ្ឋាន ក្រុមធ្វើការរួមគ្នា សហគមន៍ និងស្នាក់នៅ
វត្តអារាម សន្និបាត ឬអគារថែទាំនៅខ្លះឡើយ។ ហើយក៏មិនរួមបញ្ចូលទាំង ការរស់នៅបែបពាណិជ្ជកម្ម ដូចជាផ្ទះ សមាគមន៍
សណ្ឋាគារ ឬផ្ទះសំណាក់នោះដែរ។ ពាក្យ "បុគ្គលិក" និង "និយោជិត"
មានន័យដើម្បីរួមបញ្ចូលនិយោជិកអ្នកស្រុកចិត្តអ្នកហាក់ការនិងសិក្ខាកាមអ្នកប្រាជ្ញនិងបុគ្គល ដទៃទៀត
ដែលបំពេញការងារនៅកន្លែង។

ពាក្យ "អ្នកហែលទឹក" "អ្នកចូលរួម" "ភ្ញៀវ" "ទស្សនិកជន" ឬ "អភិជន" គួរតែត្រូវបានរាប់បញ្ចូលជាសមាជិកនៃសាធារណៈ
និងមនុស្សផ្សេងទៀតដែលមិនមែនជាបុគ្គលិក ឬនិយោជិតដែលចំណាយពេលវេលានៅតាមអាជីវកម្ម ឬទីតាំងនោះដោយផ្ទាល់។

ពាក្យ "ទីតាំងអាជីវកម្ម" "ទីតាំង" និង "ទីកន្លែង" សំដៅលើអគារ និងអគារផ្ទាល់ដី
ឬទីតាំងនៅជាប់គ្នាហើយមានសកម្មភាពផ្សេងៗ។

នៅក្នុងពិធីការដែលអនុវត្ត បុគ្គលដែលត្រូវបានចាត់ទុកថា "បានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញប្រឆាំងជំងឺ COVID-19" គឺ៖

- ពីរ(2)សប្តាហ៍ ឬច្រើនជាងនេះបន្ទាប់ពីពួកគេបានចាក់ដូសទីពីរនៃប្រភេទវ៉ាក់សាំង COVID-19 ដែលមាន 2 ដូស (ឧ. Pfizer-BioNTech ឬ Moderna) ឬក៏
- ពីរ(2)សប្តាហ៍ ឬច្រើនជាងនេះបន្ទាប់ពីពួកគេបានចាក់វ៉ាក់សាំង COVID-19 នៃប្រភេទរួមគ្នាមួយដងរួចរាល់ហើយ (ឧ. Johnson និង Johnson (J&J / Janssen)។

សូមកត់ចំណាំ៖ ឯកសារនេះអាចនឹងត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព នៅពេលដែលមានព័ត៌មាន និង/ឬបានបន្ថែម ដូច្នេះសូម
ប្រាកដថាពិនិត្យមើលគេហទំព័រ LA County <http://www.ph.lacounty.gov/media/Coronavirus/> ជាប្រចាំ
ដើម្បីដឹងពីព័ត៌មានថ្មីៗលើឯកសារនេះ។

បញ្ជីត្រួតពិនិត្យនេះគ្របដណ្តប់លើ៖

- (1) គោលការណ៍និងការអនុវត្តនៅកន្លែងធ្វើការ ដើម្បីការពារសុខភាពបុគ្គលិក
- (2) វិធានការណ៍ដើម្បីធានាបាននូវការរក្សាកំលាំងសង្គម
- (3) វិធានការណ៍ដើម្បីធានាបាននូវការគ្រប់គ្រងការឆ្លងជំងឺ
- (4) ការប្រាស័យទាក់ទងជាមួយបុគ្គលិក និងសាធារណៈជន
- (5) វិធានការណ៍ដែលធានាបាននូវការប្រើប្រាស់សេវាកម្មសំខាន់ៗដោយស្មើភាព

ចំណុចសំខាន់ៗទាំងប្រាំនេះ ត្រូវតែបានដោះស្រាយសម្រាប់ពេលវេលានៃទីកន្លែងរបស់អ្នករៀបចំពិធីការបើកឡើងវិញណាមួយ។

**អ្នកបើកដំណើរការអាងហែលទឹកដែលស្ថិតនៅតាមកន្លែងស្នាក់នៅរួមគ្នាទាំងអស់ស្ថិតនៅក្រោមពិធីការនេះ
ត្រូវតែអនុវត្តនូវវិធានការណ៍ពាក់ព័ន្ធទាំងអស់ដែលមានរាយ និងត្រូវត្រៀមខ្លួនពន្យល់ពីមូលហេតុនៃ
វិធានការណ៍ណាមួយដែលមិនត្រូវបានអនុវត្ត គឺមិនពាក់ព័ន្ធនឹងអាជីវកម្ម។**

ឈ្មោះអាជីវកម្ម៖ _____

អាសយដ្ឋានទីកន្លែង៖ _____

កាលបរិច្ឆេទចុះស្នាម៖ _____

**A. គោលការណ៍ និងការអនុវត្តនៅកន្លែងធ្វើការដើម្បីការពារសុខភាពបុគ្គលិក (គូសអ្វីទាំងអស់ដែលបានអនុវត្ត
នៅកន្លែង)**

ពិនិត្យនៅទីនេះប្រសិនបើគ្មាននិយោជិកនៅលើកន្លែងសម្រាប់ទីតាំង / ទ្រព្យសម្បត្តិទេ។ រំលងទៅផ្នែក B
(Skip to Section B.) ។

រលេខកូដខោនធី Los Angeles Title 22. §22.14.060 - F. និយមន័យក្រសួង (Ord. 2019-0004 § 1, 2019.)
https://library.municode.com/ca/los_angeles_county/codes/code_of_ordinances?nodeId=TIT22PLZO_DIV22DE_CH22.14DE_22.14.060F

- ❑ មនុស្សគ្រប់គ្នាដែលអាចបំពេញកិច្ចការរបស់ខ្លួនពីផ្ទះ ត្រូវបានណែនាំឱ្យធ្វើដូច្នោះ។
- ❑ បុគ្គលិកដែលងាយរងគ្រោះ (បុគ្គលិកដែលមានអាយុលើសពី 65 ឆ្នាំ និងបុគ្គលិកដែលមានស្ថានភាពសុខភាពរ៉ាំរ៉ៃ) ត្រូវបានចាត់ឱ្យទទួលបានការងារដែលអាចធ្វើពីផ្ទះបានចំពោះទីតាំងណាដែលអាចអនុវត្តការងារនេះបាន ហើយគួរតែពិភាក្សាអំពីកិច្ចការងារមួយចំនួនមួយជាមួយអ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាព ឬសេវាកម្មសុខភាពវិជ្ជាជីវៈរបស់ពួកគេដើម្បីធ្វើការសម្រេចចិត្តសមស្របលើការវិលត្រឡប់ទៅកន្លែងធ្វើការវិញនោះ។
- ❑ ត្រូវណែនាំនិយោជិតទាំងអស់ (រួមទាំងបុគ្គលិកនៅកន្លែង និងបុគ្គលិកប្រតិបត្តិការដែលគេហៅថា “និយោជិត”) កុំឱ្យមកធ្វើការ ប្រសិនបើមានជំងឺ ឬប្រសិនបើពួកគេបានប៉ះពាល់នឹងមនុស្សដែលមានជំងឺ COVID-19។
- ❑ ត្រូវផ្តល់ព័ត៌មានដល់បុគ្គលិកទាំងអស់អំពីអត្ថប្រយោជន៍នៃការឈប់សម្រាកដែលឧបត្ថម្ភដោយនិយោជក ការដាក់បញ្ចាំបុគ្គលិក ចំពោះបុគ្គលិកអាចនឹងមានសិទ្ធិទទួលបាន វិធីនេះអាចសម្រួលដល់ផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុចំពោះបុគ្គលិកដែលចាំបាច់ ត្រូវតែនៅផ្ទះ។ សូមមើលព័ត៌មានបន្ថែមអំពីកម្មវិធីរដ្ឋាភិបាលដែលគាំទ្រការស្តាប់ឈប់សម្រាកឈឺ និងសំណងបុគ្គលិកសម្រាប់ជំងឺ COVID-19 រួមទាំងសិទ្ធិស្តាប់ឈប់សម្រាកឈឺរបស់បុគ្គលិកក្រោមច្បាប់ស្តីពីច្បាប់ឈប់សម្រាកដោយជំងឺ COVID-19 បន្ថែមនៅឆ្នាំ 2021។
- ❑ ការត្រួតពិនិត្យច្រកចូល ត្រូវបានធ្វើឡើងមុនពេលនិយោជិត និងអ្នកទស្សនាខាងទៀត អាចចូលទៅកាន់ទីកន្លែងធ្វើការ ដោយអនុលោមតាមការណែនាំនៃការត្រួតពិនិត្យច្រកចូលរបស់ DPH។ ការពិនិត្យនេះគួរតែរកមើល លើស្ថានភាពពាក់ព័ន្ធនឹងការក្អក ការដកដង្ហើមខ្លី ការពិបាកដកដង្ហើម គ្រុនក្រហម ក្តៅក្រហម ឬក៏លែងដឹងសជាតិឬក្លិនថ្មី និងថាតើបុគ្គលនោះកំពុងស្លឹកក្រោមសេចក្តីបង្គាប់ឱ្យនៅដាច់ដោយឡែក ឬការធ្វើចត្តាឡីស័ក (ដាក់ឱ្យដាច់ពីគេ) នាពេលថ្មីៗនេះ។ ការត្រួតពិនិត្យទាំងនេះអាចត្រូវបានធ្វើនៅពេលការមកដល់របស់និយោជិត ឬតាមរយៈវិធីសាស្ត្រជំនួស ដូចជាការត្រួតពិនិត្យតាមអ៊ិនធឺណែតនៃប្រព័ន្ធប្រតិបត្តិការដោយស្ម័គ្រចិត្តដែលបានចុះផ្សាយនៅច្រកចូលដែលបញ្ជាក់ថា និយោជិតដែលមានរោគសញ្ញាទាំងនេះមិនត្រូវចូលក្នុងទីតាំងនោះទេ។
ការត្រួតពិនិត្យសីតុណ្ហភាពក៏គួរតែត្រូវបានធ្វើនៅកន្លែងធ្វើការ ប្រសិនបើមាន៖
 - ការត្រួតពិនិត្យទទួលបានលទ្ធផលអវិជ្ជមាន (ស្អាត) ប្រសិនបើបុគ្គលនោះមិនមានរោគសញ្ញា និងគ្មានទំនាក់ទំនងជាមួយករណីជំងឺ COVID-19 ដែលបានកំណត់ ក្នុងរយៈពេល 10 ថ្ងៃចុងក្រោយនេះទេ ពួកគេអាចចូលទៅទីតាំងបានសម្រាប់ថ្ងៃនោះ។
 - ការត្រួតពិនិត្យទទួលបានលទ្ធផលវិជ្ជមាន (មិនស្អាត)៖
 - ប្រសិនបើបុគ្គលនោះបានចាត់កំណត់ ពេញលេញប្រឆាំងជំងឺ COVID-19 ហើយបានប៉ះពាល់នឹងករណីមេរោគ COVID-19 ដែលបានរកឃើញក្នុងរយៈពេល 10 ថ្ងៃចុងក្រោយ ឬថ្មីៗនេះ ស្ថិតនៅក្រោមការដាក់ឱ្យនៅដាច់ដោយឡែក ពួកគេមិនអាចចូល ឬធ្វើការទីតាំងនេះបានទេ ហើយត្រូវតែបញ្ជូនទៅផ្ទះភ្លាមៗ ដើម្បីដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេនៅក្នុងផ្ទះ។ ផ្តល់ជូនពួកគេនូវការណែនាំនៃការដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេនៅក្នុងផ្ទះ។ ph.lacounty.gov/covidquarantine។
 - ប្រសិនបើបុគ្គលនោះមានរោគសញ្ញាដូចបានបញ្ជាក់ខាងលើ ឬថ្មីៗនេះ ស្ថិតនៅក្រោមការដាក់ឱ្យនៅដាច់ដោយឡែក ពួកគេមិនអាចចូល ឬធ្វើការទីតាំងនេះបានទេ ហើយត្រូវតែបញ្ជូនទៅផ្ទះភ្លាមៗដើម្បីដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេនៅក្នុងផ្ទះ។ ផ្តល់ជូនពួកគេនូវការណែនាំនៃការដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេតាមគំណរភ្ជាប់ ph.lacounty.gov/covidisolation។
- ❑ នៅពេលដែលបុគ្គលិកមានជំងឺមានបុគ្គលិកទទួលបានលទ្ធផលវិជ្ជមាននៃការធ្វើតេស្ត ឬមានរោគសញ្ញាដែលដូចគ្នាជាមួយជំងឺ COVID-19 (ករណី) នៃការដកក្រៀមផែនការ ឬពិធីការឱ្យបានរួចរាល់ ដើម្បីកំណត់ឱ្យករណីនេះអនុវត្តការដាក់ខ្លួនឱ្យនៅដាច់ដោយឡែកនៅផ្ទះ និងតម្រូវឱ្យមានការនៅដាច់ពីគេដោយខ្លួនឯងភ្លាមៗសម្រាប់បុគ្គលិកបណ្តាដែលមានការប៉ះពាល់ ជាមួយករណីនៅកន្លែងធ្វើការនេះ។
កម្រោង ផែនការរបស់និយោជកគួរតែពិចារណាពីពិធីការសម្រាប់បុគ្គលិកដែលធ្វើចត្តាឡីស័ក (នៅដាច់ពីគេ) ទាំងអស់ ដើម្បីអាចទទួលបាន ឬធ្វើតេស្តរកជំងឺ COVID-19 ដើម្បីកំណត់ថាតើមានការប៉ះពាល់នៅកន្លែងធ្វើការបន្ថែមទៀត ឬក៏អត់ ដែរទេ អាចតម្រូវឱ្យមានវិធានការគ្រប់គ្រងជំងឺ COVID-19 បន្ថែម។
- ❑ នៅក្នុងករណី ដែលរកឃើញមាន 3 ករណីឬច្រើនជាងនេះនៅកន្លែងធ្វើការក្នុងរយៈពេល 14 ថ្ងៃ នោះនិយោជកគួរតែរាយការណ៍ពីការចម្លងដាច់ដោយខ្លួនឯងទៅនាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈតាមរយៈលេខ (888) 397-3993 ឬ (213) 240-7821 ឬតាមគំណរភ្ជាប់នេះ www.redcap.link/covidreport។ បើសិនជាចម្លែងត្រូវបានរកឃើញនៅកន្លែងធ្វើការនាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈ នឹងចាប់ផ្តើមការឆ្លើយតប ចំពោះការឆ្លងជាក្រុម ដែលរួមមានដូចជាការផ្តល់ការណែនាំ និងអនុសាសន៍អំពីការគ្រប់គ្រងការឆ្លងជំងឺ ការគាំទ្រ

បុគ្គលដែលត្រូវបានគេចាត់ទុកថាបានចាក់វ៉ាក់សាំងប្រឆាំងមេរោគ COVID-19 គ្រប់ចំនួនគឺ គិតចាប់ពីពីរ (2) សប្តាហ៍ឬច្រើនជាងនេះបន្ទាប់ពីពេលពួកគេទទួលបានការចាក់ដូសទីពីរ នៃប្រភេទវ៉ាក់សាំងពីរដូស (រួមមាន Pfizer -BioNTech ឬ Moderna) ឬ ពីរ (2) សប្តាហ៍ ឬច្រើនជាងនេះបន្ទាប់ពីពេលពួកគេទទួលបានវ៉ាក់សាំងនៃ ប្រភេទដូសតែមួយដងរួចរាល់ហើយ (រួមមាន Johnson and Johnson [J&J]/Janssen)។

បច្ចេកទេស និងវិធានការណ៍គ្រប់គ្រងដែលជាក់លាក់សម្រាប់ទឹកនៃដង។ អ្នកគ្រប់គ្រងករណីសុខភាពសាធារណៈ និងត្រូវបានចាត់តាំងដើម្បីធ្វើការស៊ើបអង្កេតការឆ្លងជម្ងឺក្រុមដើម្បីជំនាញ ការឆ្លើយតបនៅទីកន្លែង។ ក្រសួងសុខាភិបាលនឹងត្រូវបានជំរុញឱ្យមានកិច្ចសហប្រតិបត្តិការតាមរយៈការជួយលើសពីការណែនាំដើម្បីកំណត់ថាតើករណីចម្លងជាចម្រុះបង្កើតឱ្យការផ្ទុះឡើងនៃជំងឺ COVID-19 ឬយ៉ាងណា។

❑ បុគ្គលិកដែលមានការប៉ះពាល់ជាមួយអ្នកដទៃនឹងទទួលបានម៉ាស់ ដោយឥតគិតថ្លៃ ដែលអាចពាក់សមទៅនឹងប្រមូល និងម៉ាស់ ។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមមើលគេហទំព័រស្តីពីម៉ាស់ COVID-19 របស់ LAC DPH តាមរយៈ: <http://publichealth.lacounty.gov/acd/ncorona2019/masks>។

ដោយបុគ្គលិកត្រូវពាក់របាំងមុខគ្រប់ពេលវេលាក្នុងកំឡុងពេលធ្វើការនៅពេលមានទំនាក់ទំនងគ្នា ឬទំនងជាទាក់ទងជាមួយអ្នកដទៃ។ មានតែបុគ្គលិកដែលត្រូវបានណែនាំដោយអ្នកផ្តល់សេវាវេជ្ជសាស្ត្រថាពួកគេដែលមិនចាំបាច់ពាក់របាំងគ្របមុខ ត្រូវពាក់របាំងមុខដែលមានក្រណាត់នៅលើតែម្ខាងក្រោមដោយអនុលោមតាមការណែនាំរបស់រដ្ឋខណៈណាដែលស្ថានភាពរបស់ពួកគេអាចធ្វើទៅបាន។ ក្រណាត់ដែលមានទ្រង់ទ្រាយពាក់បិទជិតនៅក្រោមចង្កាត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យប្រើ។ ម៉ាស់ដែលមានស្រទាប់មួយជាន់មិនគួរប្រើទេ។

❑ និយោជិតដែលមានទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធជាមួយអតិថិជន ឬអ្នកដែលស្ថិតនៅក្នុងទីប្រជុំជិតស្និទ្ធនៅខាងក្នុងអគារជាមួយអតិថិជនដែលមិនពាក់ម៉ាស់ (ឧទាហរណ៍ ការត្រួតពិនិត្យប្រកបដោយប្រយោជន៍ ឬបម្រើអាហារ) ត្រូវតែផ្តល់របាំងមុខដើម្បីពាក់បន្ថែមពីលើម៉ាស់ មានការផ្តល់អនុសាសន៍យ៉ាងតឹងរឹងដោយកំណត់ថា បុគ្គលិកដែលបម្រើការនៅខាងក្នុងអគារដែលមានទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធជាមួយអតិថិជនដែលមិនពាក់ម៉ាស់ត្រូវផ្តល់ម៉ាស់ឱ្យពួកគេដែល មានប្រសិទ្ធភាពការពារប្រឆាំងនឹងការចម្លងកំណត់ទឹកភ្នែក រួមទាំងប្រភេទម៉ាស់ N95 ឬនៃមិនកំណត់ជាចាំបាច់តែប្រភេទ N95 ដែលត្រូវធ្វើតេស្ត (កាន់តែល្អ) ម៉ាស់ KN95 និងម៉ាស់ដែលមានស្រទាប់ពីរជាន់ ដោយសារតែការបម្រើការនៅខាងក្នុងកោដនីយដ្ឋានមានហានិភ័យខ្ពស់នៃការរងជំងឺ COVID-19 សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមសូមមើលគេហទំព័រស្តីពីម៉ាស់ COVID-19 របស់ DPH នៃខោនធី LA <https://ph.lacounty.gov/mask>។

❑ របាំងមុខគឺជាជម្រើសរបស់បុគ្គលិកពេលដែលពួកគេមានបង្ហាញសញ្ញាណកម្មដែលអាចទទួលយកបានអំពីការចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញលំដាប់និយោជករបស់ពួកគេ ហើយក៏ពេញលេញនៅតាមទារឱ្យអនុវត្ត។ សម្រាប់បុគ្គលិកដែលបានទទួលថ្នាំបង្ការពេញលេញដែលបានបង្ហាញសញ្ញាណកម្មនៃការចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញរបស់ពួកគេប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19 ហើយជ្រើសរើសដោយមិនពាក់របាំងមុខ និយោជកគួរតែបង្កើត និងរក្សាកំណត់ត្រាជាលាយលក្ខណ៍អក្សរដែលឯកសារដែលបុគ្គលិកម្នាក់ៗបានបង្ហាញសញ្ញាណកម្មដែលអាចទទួលយកបានជាភស្តុតាងនៃការចាក់វ៉ាក់សាំង។ និយោជកមិនចាំបាច់រក្សាទុកច្បាប់ចម្លងនៃកម្មសារពាក់ព័ន្ធនឹងការចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញដែលបានបង្ហាញនោះទេ។

- បុគ្គលិកដែលត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាករណីចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញប្រឆាំងមេរោគ COVID-19 គឺគិតចាប់ពីច្រើនជាង 2 សប្តាហ៍ បន្ទាប់ពីពេលពួកគេទទួលបានការចាក់ដូសទីពីរនៃប្រភេទវ៉ាក់សាំង (រួមមាន Pfizer -BioNTech ឬ Moderna) ឬច្រើនជាង 2 សប្តាហ៍ បន្ទាប់ពីពេលពួកគេទទួលបានថ្នាំវ៉ាក់សាំងនៃ ប្រភេទដូសតែមួយដងរួចរាល់ហើយ (រួមមាន Johnson and Johnson [J&J]/Janssen) ។
- ខាងក្រោមនេះគឺអនុលោមយកបានសម្រាប់បុគ្គលិកដោយគ្រាន់តែបង្ហាញទៅនិយោជករបស់ពួកគេ ជាភស្តុតាងនៃការចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញបង្ការជំងឺ COVID-19: ប័ណ្ណចាក់វ៉ាក់សាំង (ដែលរួមបញ្ចូលទាំងឈ្មោះអ្នកដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំង ប្រភេទវ៉ាក់សាំងដែលបានផ្តល់ជូន និងកាលបរិច្ឆេទនៃដូសចម្រើនដោយបុគ្គលិកដែលនឹងត្រូវផ្តល់ជូន) ឬ រូបថតនៃប័ណ្ណចាក់វ៉ាក់សាំងជាឯកសារដាច់ដោយឡែក ឬ រូបថតនៃវ៉ាក់សាំងរបស់អ្នកដែលត្រូវបានរក្សាទុកនៅក្នុងទូរស័ព្ទ ឬឧបករណ៍អេឡិចត្រូនិក ឬឯកសារនៃការចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញពីមុនលើថវិកាសុខភាព (ដែលរួមមានឈ្មោះអ្នកដែលបានចាក់ថ្នាំបង្ការ និងបញ្ជាក់ថាបុគ្គលទាំងនោះបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញបង្ការជំងឺ COVID-19)។

- ❑ និយោជិតត្រូវបានណែនាំឱ្យបោកគក់ (បើអាចធ្វើបាន) ឬផ្លាស់ប្តូរម៉ាស់របស់ខ្លួនជារៀងរាល់ថ្ងៃ។
- ❑ ដើម្បីធ្វើឱ្យប្រាកដថាម៉ាស់ត្រូវបានពាក់យ៉ាងខ្ជាប់ខ្ជួននិងត្រឹមត្រូវ បុគ្គលិកត្រូវបានណែនាំឱ្យបរិភោគ ឬផឹកលើសពេល ក្នុងអំឡុងពេលការសម្រាករបស់ពួកគេ នៅពេលដែលពួកគេអាចដោះម៉ាស់របស់ខ្លួន និងរក្សាកម្លាតរវាងខ្លួនពីអ្នកដទៃបាន ដោយសុវត្ថិភាព។ នៅក្របពេលវេលាទាំងអស់នៅពេលបរិភោគ ឬផឹក បុគ្គលិកត្រូវរក្សាកម្លាតយ៉ាងតិច 6 ហ្វីតពីអ្នកដទៃ។ នៅពេលបរិភោគ ឬផឹក វាជាការប្រសើរដែលត្រូវធ្វើដូច្នោះនៅខាងក្រៅអគារ និងឆ្ងាយពីអ្នកដទៃ បើសិនជាអាចធ្វើបាន។ ការបរិភោគ ឬការផឹកនៅបន្ទប់តូច ឬស្ថានីយការងារគឺប្រសើរជាងការបរិភោគនៅក្នុងបន្ទប់សម្រាក បើសិនជាការបរិភោគនៅបន្ទប់តូច ឬស្ថានីយការងារផ្តល់ជូនភ្នាក់ងារកាន់តែធំ និងរបាំងរាងបុគ្គលិកទាំងអស់។
 - ចំនួនមនុស្សត្រូវតែកាត់បន្ថយ ហើយកម្លាតរវាងបុគ្គលិកត្រូវបានបង្កើនដល់កម្រិត អតិបរមានៅក្នុងបន្ទប់ ឬកន្លែងនានាដែលបុគ្គលិកប្រើសម្រាប់បរិភោគអាហារនិង/ឬសម្រាក។ ចំណុចនេះត្រូវបានសម្រេចដោយ៖
 - បិទស្លាកកំណត់ចំនួនមនុស្សអតិបរមានៃអនុញ្ញាតឱ្យមានការរក្សាកម្លាតយ៉ាងតិចប្រាំមួយហ្វីតរវាងបុគ្គលនៅក្នុងបន្ទប់ ឬកន្លែងដែលប្រើសម្រាប់ការសម្រាក និង
 - ឆ្លាស់ម៉ោងសម្រាក ឬម៉ោងបរិភោគអាហារ ដើម្បីកាត់បន្ថយចំនួនមនុស្សនៅក្នុងបន្ទប់ ឬទីកន្លែងដែលប្រើសម្រាប់ការបរិភោគអាហារ និងសម្រាក និង

- ដាក់តម្លាភាពពីគ្នា យ៉ាងតិចប្រាំបី ហ្វីត និងធានាបាននូវកម្ពស់ប្រាំមួយហ្វីតរវាងកន្លែងអង្គុយ ដោយដកកៅអី ឬបិទបង់ស្លឹកលើកៅអីដើម្បីកាត់បន្ថយចំនួនមនុស្ស ដាក់គ្រឿងសម្គាល់លើកម្រាលតង្គ ដើម្បីធានាបាននូវការរក្សាកម្ពស់ និងរៀបចំកន្លែងអង្គុយតាមរបៀបមួយដែលកាត់បន្ថយការប៉ះពាល់ ទល់មុខគ្នា។ ការប្រើប្រាស់របាំងខណ្ឌចែក ត្រូវបានលើកទឹកចិត្តដើម្បីទប់ស្កាត់ការរីករាលដាលបន្ថែមទៀត ប៉ុន្តែមិនគួរចាត់ទុកថាជាវិធីជំនួសឱ្យការកាត់បន្ថយចំនួនមនុស្ស និងការរក្សាកម្ពស់រាងកាយឡើយ។
- និយោជិកមិនចាំបាច់ពាក់ម៉ាស់ទេនៅពេលពួកគេចុះទៅក្នុងទីកន្លែង។
- វេនធ្វើការត្រូវបានឆ្លាស់គ្នាឬផ្លាស់ប្តូរដើម្បីកំណត់ចំនួនបុគ្គលិកដែលមាននៅទីតាំងដែលមានទឹកក្នុងពេលតែមួយ។
- សារធាតុសម្លាប់មេរោគ និងការផ្គត់ផ្គង់ដែលពាក់ព័ន្ធគឺមានសម្រាប់បុគ្គលិកទាំងអស់នៅទីតាំងដូចខាងក្រោម៖

- ទឹកអនាម័យលាងដៃដែលមានប្រសិទ្ធភាពប្រឆាំងជំងឺ COVID-19 គឺមានសម្រាប់បុគ្គលិកទាំងអស់នៅទីតាំងដូចខាងក្រោម៖

- បុគ្គលិកត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យសម្រាកឱ្យបានញឹកញាប់ដើម្បីលាងដៃរបស់ខ្លួន។
- ច្បាប់ចម្លងនៃពិធីការនេះត្រូវបានចែកចំនួនដល់បុគ្គលិកទាំងអស់។
- គោលការណ៍ទាំងអស់ដែលបានពិពណ៌នានៅក្នុងបញ្ជីត្រួតពិនិត្យនេះក្រៅពីគោលការណ៍ទាំងនឹងលក្ខខណ្ឌការងារ ត្រូវបានអនុវត្តចំពោះបុគ្គលិកផ្នែកដឹកជញ្ជូន និងក្រុមហ៊ុនផ្សេងទៀតដែលអាចស្ថិតនៅទីតាំងនោះ ក្នុងនាមជា ភាគីទីបី។
- ជម្រើសផ្សេង-ពិពណ៌នាពីវិធានការណ៍ផ្សេងទៀត៖

B. វិធានការណ៍ដើម្បីធានាបាននូវការរក្សាកំលាតសង្គម

- អាងហែលទឹកនៅខាងក្រៅអាចត្រូវបានបើកសម្រាប់ការប្រើប្រាស់ជាប្រចាំបាន។ ការប្រើប្រាស់អាងទឹកត្រូវតែដាក់កំណត់ចំនួនអ្នកប្រើប្រាស់ដោយរក្សាកម្ពស់រាងកាយចម្ងាយ 6 ហ្វីតពីមនុស្សដែលមិនមែនជាសមាជិកគ្រួសាររបស់អ្នកទេ។
 - ចំនួនមនុស្សប្រើប្រាស់អាងដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតអតិបរមា៖ _____
- ប្រតិបត្តិការខាងក្នុងអគារ ប្រតិបត្តិការអាងហែលទឹកដែលផ្តល់ការបម្រើសេវានៅខាងក្នុងអគាររួមមានអាងហែលទឹក បន្ទប់ទឹក បន្ទប់ងូតទឹក ស្នូល បន្ទប់ចំហុយ និងបន្ទប់ដាក់សម្ភារៈត្រូវកំណត់ចំនួនត្រឹម 50% នៃទីតាំងអាជីវកម្មអតិបរមាខាងក្នុងអគារដោយផ្តល់លើការកំណត់នៃទំហំអគារ ឬបទប្បញ្ញត្តិអគ្គិភ័យជាធរមាន។ ប្រតិបត្តិការនៃគ្រឿងបរិក្ខារនៅខាងក្នុងអគារទាំងនេះត្រូវអនុវត្តតាមពិធីការសម្រាប់អាជីវកម្មហាត់ប្រាណនិងកាយសម្បទាន នៃខោនធី។
 - ចំនួនអតិថិជនអតិបរមានៅទីតាំងត្រូវកំណត់ត្រឹម៖ _____
- អាងទឹកក្តៅ/ស្លា/អាងទឹក ដែលមានប្រព័ន្ធយ៉ាសារាងកាយដែលនៅខាងក្រៅអាចបើកសម្រាប់តែការប្រើប្រាស់ចំពោះ ក្រុមគ្រួសាររួមគ្នា បែងចែកលើកក្រែងសារផ្សេងៗក្នុងករណីដែលមានការរក្សាកម្ពស់ពីគ្នាប្រាំមួយហ្វីត ហើយលើកលែងតែលម្អិតទាំងអស់នៃគ្រួសារបានចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19 ទាំងអស់គ្នា ឬមនុស្សទាំងអស់ត្រូវបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ ហើយគ្មានបុគ្គលណាម្នាក់នៅក្នុងគ្រួសារនោះមានហានិភ័យខ្ពស់ចំពោះការធ្លាក់ខ្លួនឈឺធ្ងន់ដោយសារជំងឺ COVID-19។
- ជូនដំណឹងដល់គ្រួសារទាំងអស់ដែលមានលំនៅឋាននៅទីនោះអំពីការកំណត់ចំនួនអ្នកប្រើប្រាស់អាងទឹក។
- គួរពិចារណាដោយអនុវត្តការកំណត់ជាមុនសម្រាប់ការប្រើប្រាស់អាងហែលទឹក។ ឧទាហរណ៍នេះអាចរួមបញ្ចូលទាំងកំណត់ទុកកន្លែងកំណត់សម្រាប់ការហែលទឹកដោយកំណត់រយៈចម្ងាយ និងការបែងចែកជាពាក់កណ្តាលសម្រាប់ការប្រើប្រាស់គ្រួសារនីមួយៗ។
- អ្នកហែលទឹកដោយកំណត់រយៈចម្ងាយត្រូវរក្សាកម្ពស់រាងកាយ 6 ហ្វីតពីអ្នកដែលមិនរស់នៅជាមួយគេ លើកលែងតែមនុស្សទាំងអស់បានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19។ វាចាំបាច់ក្នុងការកំណត់ចំនួនអ្នកហែលទឹកដែលអាចប្រើប្រាស់សម្រាប់អ្នកហែលទឹកដោយកំណត់រយៈចម្ងាយតាមពេល វេលាដែលបានផ្តល់ជូន។
- ប្រសិនបើឆ្លាស់ផ្លោះម្នាក់កំពុងមានកូនាទីបំពេញភារកិច្ច ឆ្លាស់ផ្លោះនោះមិនត្រូវពិនិត្យតាមដានមើលការលាងដៃ ការប្រើប្រាស់ម៉ាស់ ឬការរក្សាកម្ពស់នៃមនុស្សដទៃឡើយ។
- មានការណែនាំឱ្យកំណត់មនុស្សម្នាក់ ឬក្រុមអ្នកស្នាក់នៅដែលរស់នៅក្នុងទីតាំងនេះទទួលខុសត្រូវក្នុងការតាមដាន

និងធានាពីចំនួនអ្នកប្រើប្រាស់អាងទឹកអតិបរមាគឺមិនលើសទេដូចមានចែងក្នុងចំណុចទីបួន។
បុគ្គលដែលបានកំណត់ទទួលខុសត្រូវក៏គួរតែតាមដានដើម្បីឱ្យមានការប្រកាន់ខ្ជាប់នូវគោលការណ៍ណែនាំបណ្តោះអាសន្នទាំង
អស់នេះ។

- ❑ វិធានការដើម្បីធានាឱ្យមានរក្សាកម្ពស់កម្ពស់ (បុគ្គលត្រូវរក្សាចម្ងាយយ៉ាងហោចណាស់ 6 ហ្វីតពីអ្នកដែលពួកគេមិនរស់នៅជាមួយ)
ត្រូវបានអនុវត្តលុះត្រាតែមនុស្សទាំងអស់បានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញប្រឆាំងនឹងជំងឺ COVID-19 ឬមនុស្សទាំងអស់ត្រូវបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ លើកលែងតែសមាជិកនៃគ្រួសារតែមួយ ហើយគ្មានបុគ្គលណាដែលរស់នៅក្នុងគ្រួសារនោះ គឺមានហានិភ័យខ្ពស់នៃការប្តូរខ្លួនឈឺជំងឺដោយសារជំងឺ COVID-19 ។
 - ផ្លាស់ប្តូរប្លង់អង្គុយនិងទីតាំងផ្សេងទៀតដែលនៅជុំវិញអាងទឹកដើម្បីធានាថាកន្លែងឈរនិងកន្លែងអង្គុយអាចផ្តល់ឱ្យមានការកម្ពស់កាយ ខណៈពេលដែលត្រូវរក្សាចម្ងាយពីប្លង់អង្គុយចម្ងាយ 4 ហ្វីតនៅជុំវិញអាងទឹកដូចដែលជាតម្រូវការតាមច្បាប់របស់រដ្ឋ។ នេះអាចរួមទាំងការដកកៅអីចេញ ឬបិទស្តុកតាមកន្លែងដើម្បីកាត់បន្ថយមិនឱ្យមានការប្រើប្រាស់។
 - មានការផ្តល់តម្រូវ និងការណែនាំដែលអាចមើលឃើញ (ឧទាហរណ៍ ដាក់ខ្សែជ្រាបនៅក្នុងទឹក ឬកៅអីនិងគុនៅតាមទីតាំងអង្គុយ) និងសញ្ញាភាពយល់ព្រម (ឧទាហរណ៍ បិទស្តុកតាមកន្លែង នៅលើកម្រាលគង្គ ឬតាមចិញ្ចើមផ្លូវ) ដើម្បីធានាថាអ្នកស្នាក់នៅនិងអ្នករៀនសូត្រស្ថិតនៅចម្ងាយយ៉ាងតិច 6 ហ្វីតពីគ្នាទាំងនៅក្នុងទឹកនិងចេញពីទឹក។
- ❑ ពិចារណាដោយធ្វើការហាមឃាត់ ភ្ញៀវដែលមិនមែនជាអ្នករស់នៅក្នុងទីតាំងផ្ទះរបស់ខ្លួន ឬមនុស្សម្នាក់ម្នាក់ផ្ទះមិនឱ្យប្រើប្រាស់សម្ភារៈអាងទឹកនេះ។
- ❑ ពិធីផ្តល់លៀងឬការជួបជុំនៅអាងហែលទឹកត្រូវធ្វើតាមការណែនាំរបស់ខោនធី គ្រប់ការណែនាំសម្រាប់ការជួបជុំប្រមូលផ្តុំក្រៅផ្លូវការ។

C. វិធានការណ៍ដើម្បីគ្រប់គ្រងការឆ្លងជំងឺ

- ❑ ប្រព័ន្ធ HVAC មានសភាពល្អ ឬអាចដំណើរការល្អ ដល់កម្រិតណាមួយដែលអាចធ្វើទៅបាន ហើយប្រព័ន្ធខ្យល់ត្រូវតែបន្ថែម។ ប្រព័ន្ធខ្យល់ដែលមានប្រសិទ្ធភាពគឺជាវិធីមួយក្នុងចំណោមវិធីសាស្ត្របំបាត់ផុតដើម្បីគ្រប់គ្រងការសាយភាយនៃកំណត់ទឹកតូចៗ។ ពិចារណាដំឡើងម៉ាស៊ីនសម្អាតខ្យល់ដែលមានប្រសិទ្ធភាពខ្ពស់ដែលអាចចល័តបានធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងនូវតម្រងខ្យល់របស់អាងទឹក។ ឱ្យមានប្រសិទ្ធភាពខ្ពស់បំផុតតាមដែលអាចធ្វើបាន ដោយប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធខ្យល់ចេញចូលនៅគ្រប់ទីតាំងធ្វើការ។ សូមមើលការណែនាំសុខភាពសាធារណៈរដ្ឋកាលពីថ្ងៃពុធ ប្រព័ន្ធ ខ្យល់ចេញចូលតាមគម្រង និងគុណភាពខ្យល់នៅក្នុងបរិយាកាសខាងក្រៅ សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិត ។
 - សូមចំណាំ៖ ប្រព័ន្ធខ្យល់ និងការកែលម្អគុណភាពខ្យល់ខាងក្នុងគឺត្រូវតែបន្ថែមទៀត ដោយមិនត្រូវប្តូរវាទេ ការការពារចាំបាច់រួមមានការពាក់របាំងគ្របមុខ (លើកលែងតែបរិយាកាសជាក់លាក់ដែលមានហានិភ័យខ្ពស់ ដែលទាមទារឱ្យមានការការពារផ្លូវដង្ហើមត្រូវ) រក្សាកម្ពស់យ៉ាងតិច 6 ហ្វីតរវាងមនុស្សនិងមនុស្ស លាងដៃឱ្យបានញឹកញាប់ និងកំណត់សកម្មភាពដែលប្រមូលផ្តុំមនុស្សមកពីគ្រួសារផ្សេងៗគ្នា។
 - បង្កើនការណែនាំ និងប្រព័ន្ធខ្យល់នៅខាងក្រៅតាមដែលអាចធ្វើទៅបានដោយបើកបង្អួចនិងទ្វារដោយប្រើកង្ហារ ឬវិធីសាស្ត្រផ្សេងទៀត។ ពិចារណាដំឡើងម៉ាស៊ីនសម្អាតខ្យល់ដែលមានប្រសិទ្ធភាពខ្ពស់ដែលអាចចល័តបានធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងនូវតម្រងខ្យល់របស់អាងទឹក។ ឱ្យមានប្រសិទ្ធភាពខ្ពស់បំផុតតាមដែលអាចធ្វើបាន និងធ្វើការកែប្រែផ្សេងទៀតដើម្បីបង្កើនបរិមាណខ្យល់ខាងក្រៅនិងខ្យល់ចេញចូលនៅគ្រប់ទីតាំងធ្វើការ។
 - ចេះយល់ដំណាក់ដោយកុំបើកបង្អួចនិងទ្វារប្រសិនបើការធ្វើបែបនេះបង្កហានិភ័យសុវត្ថិភាពដល់បុគ្គលិក អ្នករៀននៅ ឬអ្នកហែលទឹក។
- ❑ ភ្ញៀវដែលមកក្នុងទីតាំងអាជីវកម្មត្រូវទទួលបានការរំលឹកអំពីការពាក់ម៉ាស់គ្រប់ពេលវេលា (លើកលែងតែពេលនៅក្នុងទឹក) ខណៈពេលនៅក្នុងទីតាំងអាជីវកម្ម ឬលើទីធ្លានៃកន្លែងនេះ។ នេះអនុវត្តទៅលើមនុស្សទាំងអស់ និងកុមារដែលមានអាយុចាប់ពី 2 ឆ្នាំឡើងទៅ។ មានតែបុគ្គលដែលត្រូវបានណែនាំដោយអ្នកផ្តល់សេវាជូនសាស្ត្រពួកគេដែលមិនចាំបាច់ពាក់ម៉ាស់តែត្រូវពាក់របាំងមុខដែលមានក្រណាត់នៅលើតែមខាងក្រោមដោយអនុលោមតាមការណែនាំរបស់រដ្ឋ ខណៈពេលដែលស្ថានភាពរបស់ពួកគេអាចធ្វើទៅបាន។ ក្រណាត់ដែលមានទ្រង់ទ្រាយពាក់បិទជិតនៅក្រោមចង្កាត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យប្រើ។ របាំងមុខដែលមានស្រទាប់មួយជាន់ មិនត្រូវប្រើទេ។
- ❑ ការត្រួតពិនិត្យច្រកចូល ត្រូវបានធ្វើឡើងមុនពេលអ្នកទស្សនាអាចចូលទៅកាន់ទីតាំងនោះ ដោយអនុលោមតាមការណែនាំនៃការត្រួតពិនិត្យច្រកចូលរបស់ខោនធី។ ការពិនិត្យនេះត្រូវតែឆែកមើលលើស្ថានភាពពាក់ព័ន្ធនឹងការក្អក ការដកដង្ហើមខ្លី ការបាត់ដកដង្ហើម គ្រុនក្តៅឬគ្រុនរងា ឬលើសដំរីរសជាតិឬក្លិនថ្មី និងថាតើបុគ្គលិកនោះកំពុងស្ថិតក្រោមសេចក្តីបង្គាប់ឱ្យនៅដាច់ដោយឡែក ឬការធ្វើចត្តាឡីស័ក (ដាក់ឱ្យដាច់ពីគេ) នាពេលថ្មីៗនេះ។ ការត្រួតពិនិត្យទាំងនេះអាចធ្វើទៅបានដោយផ្ទាល់ ឬតាមរយៈវិធីសាស្ត្រជំនួសដូចជាការ

ត្រួតពិនិត្យតាមអនឡាញដោយប្រើប្រព័ន្ធប្រតិបត្តិ
ឬតាមរយៈផ្នែកសញ្ញាដែលមានបិទនៅច្រកចូលនៃបរិវេណអាជីវកម្មដែលបញ្ជាក់ថាភ្ញៀវណាដែលមាន
រោគសញ្ញាទាំងនេះមិនគួរចូលក្នុងបរិវេណឡើយ។

- ការត្រួតពិនិត្យទទួលបានលទ្ធផលអវិជ្ជមាន (ស្អាត) ប្រសិនបើបុគ្គលនោះមិនមានរោគសញ្ញា និងគ្មានទំនាក់ទំនងជាមួយករណីជំងឺ COVID-19 ដែលបានរកឃើញក្នុងរយៈពេល 10 ថ្ងៃចុងក្រោយនេះទេ ពួកគេគឺស្អាត ហើយអាចចូលទៅទីតាំងនៃការសម្រាប់ថ្ងៃនោះ។
- ការត្រួតពិនិត្យទទួលបានលទ្ធផលអវិជ្ជមាន (មិនស្អាត)៖
 - ប្រសិនបើបុគ្គលនោះបានទាក់ទងជាមួយករណីជំងឺ COVID-19 ដែលបានរកឃើញក្នុងរយៈពេល 10 ថ្ងៃចុងក្រោយ ឬថ្មីៗនេះ ស្ថិតនៅក្រោមការដាក់ឱ្យនៅដាច់ដោយឡែក ពួកគេមិនអាចចូលទីតាំងនេះបានទេ ហើយត្រូវបញ្ជូនទៅផ្ទះភ្លាមៗដើម្បីដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេនៅក្នុងផ្ទះ ។ ដោយត្រូវផ្តល់ការណែនាំនៃការធ្វើចត្តាឡីស័ក (នៅដាច់ដោយឡែក)ដល់ពួកគេ ដែលមាននៅលើគេហទំព័រ ph.lacounty.gov/covidquarantine។
 - ប្រសិនបើមនុស្សនោះបង្ហាញរោគសញ្ញាដែលត្រូវបានកំណត់សម្គាល់ដូចខាងលើ រួមទាំងស្ថិតនៅក្រោមការបញ្ជូនឱ្យធ្វើចត្តាឡីស័ក (ការដាក់ឱ្យនៅដាច់ដោយឡែក) គេមិនអាចចូលបានទេហើយត្រូវតែបញ្ជូនទៅផ្ទះវិញភ្លាមៗដើម្បីធ្វើចត្តាឡីស័កនៅផ្ទះ។ ផ្តល់ជូនពួកគេនូវការណែនាំនៃការដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេតាមតំណាង ph.lacounty.gov/covidisolation ។

- ធ្វើការត្រួតពិនិត្យសុវត្ថិភាពអាងទឹកដើម្បីធានាថាសារធាតុគីមីនៅក្នុងអាងទឹកគឺគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការសម្លាប់មេរោគ ហើយអាងទឹកនោះត្រូវបានធ្វើការវាយតម្លៃលើឧបករណ៍សុវត្ថិភាពផងដែរ។
 - ប្រតិបត្តិការ និងថែទាំគ្រឹមត្រូវត្រូវតែធ្វើឱ្យវិសេសសមនៅក្នុងទឹក។
- អាជីវកម្មដែលមិនបានដំណើរការ សូមធ្វើការសម្អាតប្រដាប់ប្រដាដោយបានទទួលទឹកក្តៅនិងត្រជាក់ឱ្យបានរយៈពេល ៥ នាទីមុនពេលបើកឡើងវិញដើម្បីផ្លាស់ប្តូរទឹកដែលមាននៅក្នុងបំពង់បង្ហូរដើម្បីបានទឹកដែលស្អាត និងមានសុវត្ថិភាព។ នេះរួមបញ្ចូល ប៉ុន្តែមិនកម្រិតគ្រឹមនេះទេ ចំពោះប្រភពទឹក ប្រភពទឹកស្អាតក្នុងអាង ទឹកក្តៅជាដើម។
- អនុវត្តផែនការសម្អាត និងសម្លាប់មេរោគសម្រាប់ផ្ទៃដែលប៉ះពាក់ព័ររាល់ពេលដែលប្រើរាង្គ ហើយប្រសិនបើមានការប្រើក្តីម្តងៗ ការប្រើថ្នាំសម្លាប់មេរោគដែលត្រូវបានអនុម័តដោយEPA។ ខាងក្រោមនឹងត្រូវបានសម្អាតនិងសម្លាប់មេរោគទៅតាមតារាងកញ្ចប់តាមការពិពណ៌នាដូចខាងក្រោម ប៉ុន្តែមិនគិតជាដំបូងដងក្នុងមួយថ្ងៃទេតាមការណែនាំដូចខាងក្រោម ៖
 - បង្ហាន់ដៃ និងស្លាយ _____
 - កៅអីមានកន្លែងអង្គុយ តុទំពេង _____
 - បង្ហាន់ដៃទាញទ្វារនិងផ្ទៃនៅក្នុងបន្ទប់ទឹក ទឹកកន្លែងលាងដៃ បន្ទប់ផ្លាស់ប្តូរកន្ទួបកូនដៃកនិងបន្ទប់ដូកទឹក _____
 - គ្រឿងបរិក្ខារប្រើប្រាស់ទូទៅ _____
 - បន្ទប់ទឹក _____
 - ផ្សេងទៀត _____
- ធានាការផ្គត់ផ្គង់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីអនុវត្តអនាម័យដែលមានសុខភាពល្អ។ សម្ភារៈដែលត្រូវផ្គត់ផ្គង់រួមមាន សាប៊ូ ទឹកលាងសម្អាតដែលមានការរាល់កុលយ៉ាងហោចណាស់ 60% កន្សែងក្រដាស ក្រដាសអនាម័យ និងធុងសម្រាប់ដៃអាចប្រើបានសម្រាប់អ្នកស្នាក់នៅនៅទីនោះ។
- ប្រសិនបើមិនបានយកចេញទេ ត្រូវប្រាកដថាគ្រឿងសង្ហារឹម (ឧទាហរណ៍កៅអីអង្គុយ) ឬរបស់របរប្រើប្រាស់ទូទៅផ្សេងទៀតត្រូវបានសម្អាត និងសម្លាប់មេរោគយ៉ាងហោចណាស់ម្តងក្នុងមួយថ្ងៃ។ អ្នកស្នាក់នៅអាចយកសម្ភារៈផ្គត់ផ្គង់ដើម្បីសម្លាប់មេរោគគ្រឿងសង្ហារឹមនិងរបស់របរប្រើប្រាស់ទូទៅបន្ទាប់ពីពួកគេប្រើរាង្គ។ មានការណែនាំឱ្យអ្នកស្នាក់នៅយកគ្រឿងសង្ហារឹមឬរបស់របរប្រើប្រាស់ទូទៅផ្ទាល់ខ្លួន។
- បុគ្គលទាំងអស់គ្នាត្រូវយកកន្សែងផ្ទាល់ខ្លួនទៅអាងហែលទឹក ហើយមិនគួរចែករំលែកកន្សែងជាមួយអ្នកដទៃដែលមិនរស់នៅជាមួយគ្រួសាររបស់ពួកគេឡើយ។
- មិនត្រូវចែកចាយអាហារឬភេសជ្ជៈជាមួយអ្នកដទៃនៅលើអាងហែលទឹកទេ ហើយសមាជិកគ្រួសារមិនគួរចែករំលែកអាហារឬភេសជ្ជៈណាមួយជាមួយសមាជិកដែលមិនមែនជាគ្រួសាររបស់គេដែរដើម្បីកាត់បន្ថយហានិភ័យនៃការចម្លងមេរោគ។
- ទីតាំងប្រភពទឹក ឬម៉ាស៊ីនស្តុំទឹកត្រូវតែបិទហើយប្រហែលជាមិនត្រូវប្រើវាទេ។

D. វិធានការណ៍ប្រាស័យទាក់ទងជាមួយសាធារណៈជន

- ❑ ច្បាប់ចម្លងនៃពិធីការនេះ ឬបើអាចពាក់ព័ន្ធគ្នា ឬវិញ្ញាបនបត្រអនុលោមតាមសុវត្ថិភាពនៃជំងឺ COVID-19 របស់ខោនធី Los Angeles ត្រូវបានបិទផ្សាយនៅគ្រប់ច្រកចូលទៅកាន់ទីតាំងអាងទឹក។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬដើម្បីបំពេញតាមកម្មវិធីបញ្ជាក់វិញ្ញាបនបត្រដោយខ្លួនឯង ដោយអនុលោមតាមសុវត្ថិភាពជំងឺ COVID-19 សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ <http://publichealth.lacounty.gov/eh/covid19cert.htm> គ្រឿងបរិក្ខារត្រូវតែរក្សាទុកច្បាប់ចម្លងនៃពិធីការនៅទីតាំងការងារដើម្បីកែសម្រួល តាមការស្នើសុំ។
- ❑ ស្លាកសញ្ញានៅច្រកចូលសាធារណៈនីមួយៗនៃទីតាំងអាងហែលទឹកត្រូវបានបិទផ្សាយដើម្បីជូនដំណឹងដល់អ្នកប្រើប្រាស់អាងទឹកឱ្យស្នាក់នៅផ្ទះ ប្រសិនបើពួកគេឈឺ ឬមានរោគសញ្ញាដែលស្រដៀងទៅនឹងជំងឺ COVID-19។
- ❑ ស្លាកសញ្ញាត្រូវបិទផ្សាយដើម្បីរំលឹកដល់អ្នកប្រើប្រាស់អាងទឹកឱ្យរក្សាកម្លាតសង្គមចាប់ពីប្រាំមួយហ្វីតពីបុគ្គលដទៃទៀត មិនមែនសមាជិកគ្រួសារតាមកម្រិតដែលអាចធ្វើទៅបាន។
- ❑ ផ្លាកសញ្ញាលើកទឹកចិត្តឱ្យអ្នកស្នាក់នៅនិងអ្នកហែលទឹកទាំងអស់លាងដៃឱ្យបានញឹកញាប់ ឬប្រើទឹកអនាម័យនៅពេលចូលទៅក្នុងទីតាំងអាងហែលទឹក។ ផ្តល់ ឬស្នើសុំឱ្យអ្នកស្នាក់នៅយកទឹកលាងសម្អាតដៃដែលមានកម្រិតជាតិអាល់កុល 60%។
- ❑ ផ្លាកសញ្ញាដើម្បីរំលឹកអ្នកស្នាក់នៅឱ្យពាក់ម៉ាស់នៅពេលធ្វើដំណើរឆ្លងកាត់តំបន់រួមទៅនឹងទីតាំងអាងទឹកនិងបន្ទប់ទឹកដែលប្រើប្រាស់។ រំលឹកទៅដល់អ្នកហែលទឹកឱ្យដោះម៉ាស់ចេញនៅពេលចូលក្នុងទឹក។

E. វិធានការណ៍ដែលធានាបាននូវការប្រើប្រាស់សេវាកម្មសំខាន់ៗដោយស្មើភាព

- ❑ វិធានការណ៍ត្រូវបានអនុវត្តដើម្បីធានាបានការទទួលបានការប្រើប្រាស់អាងទឹកសម្រាប់អ្នកស្នាក់នៅ ដែលមានការលំបាកក្នុងការផ្លាស់ទី និង/ឬដែលមានហានិភ័យខ្ពស់ នៅទីសាធារណៈ។

អ្នកក៏អាចរកមើលការណែនាំពី Centers for Disease Control and Prevention សម្រាប់ការរក្សាគុណភាពសង្គម និងដំណើរការសម្លាប់មេរោគនៅអគារ/ផ្ទៃដែលមាននៅ <https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/php/water.html> ផងដែរ។

